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Építési Tagozat   

 

E M L É K E Z T E T Ő 

Az Építési Tagozat 2022. január 17.-elnökségi üléséről. 

 

Az ülésen részt vettek: Andor Krisztián, Bálint Péter, Csermely Gábor, Hanczár Emőke, Harkai Balázs, 

Helfrich Salamon, Joó Emese, Koris Kálmán, Magyar János, Molnár Dénes,  Plajer Tibor, Szabó Éva, 

Tóth Péter, Wéber László, Zsigmondi András 

Az ülésen nem vettek részt: Bocz Gábor, Koppány Attila 

 Az ülésen Wagner Ernő elnök úr bemutatta Dr. Rátkai Gábor urat, az MMK új főtitkárát. Az elnökség 

köszönettel vette megjelenésüket, a Főtitkár úr munkájához jó egészséget kívánt, és ígérte, hogy 

munkájához maximális segítséget fog nyújtani. 

Az elnökség a következőket tárgyalta meg: 

1./ Kiss Jenő tájékoztatta az Elnökséget, hogy Szepes András vezetésével az MMK elnöksége a 

továbbképzés felülvizsgálatára létrehozott egy bizottságot. Szepes András levélben fordult a 

Tagozathoz, melyben kérte a tagozat elnökének részvételét a 2022. február 1-én a más tagozatokkal 

és területi Kamarákkal megtartandó közös beszélgetésen. Egyidejűleg kérte, hogy kapjon információt 

arról, hogy az Építési Tagozat mikor alakult meg, kik voltak az elnökei, az elnökség és a minősítő 

bizottság tagjai. Kiss Jenő ezeket az adatokat Szepes András elnök úrnak megküldte. Kiss Jenő kérte 

Elnökség tagjait, hogy a február 1-i megbeszéléshez észrevételeiket és javaslataikat 2022. január 25-

ig Kiss Jenő és Wéber László kollegák részére küldjék meg.  

 

2./ Az MMK főtitkára levélben kérte a területi kamarákat és a tagozatokat is, hogy 2022. január 26-ig 

tegyenek javaslatot az MMK elnökségének munkaprogramjára Az Elnökség megállapodott abban, 

hogy a tagjai 2022. január 23-ig levélben küldje meg javaslataikat Wéber László, Harkai Balázs, Kiss 

Jenő részére, melyeket a három elnökségi tag a Főtitkár úrnak megküld. 

3./Az Építési Tagozat 2022. év első negyedévében tisztújító küldött gyűlést tart, az előkészítés 

állásáról Zsigmondi András tájékoztatást adott, hogy az MMK informatikusai szerint a jelenlegi vírus 

helyzetben hogyan lehet az ülést lebonyolítani. A jelenlegi helyzetben az Elnökség célszerűnek tartja, 

a küldött gyűlés on-line módon történő megtartását. Zsigmondi András vállalta, hogy tisztázza a 

lehetőségeket az MMK főtitkárságán dolgozó kollegákkal. 

4./ A küldött gyűlés megfelelő bonyolítása érdekében szükségessé vált a Tagozat Ügyrendjének 

átvizsgálása és korrekciója. Ezt Molnár Dénes elvégezte és az Elnökség a javított Ügyrendet elfogadta. 

Kiss Jenő a módosított ügyrendet felülvizsgálat és jóváhagyás céljából az MKK részére elküldi.  

5./ Molnár Dénesnek javaslatot tett arra, hogy a Tagozat tagjai közül kik legyenek BPMK küldöttei, a 

javaslatot az Elnökség elfogadta és kérte Kiss Jenőt, hogy azt a BPMK jelölőbizottságának küldje meg. 

6./ Bálint Péter ismertette a 2021 évi Építőipari Nívódíj pályázatának lebonyolítását és eredményét. A 

tájékoztatást az Elnökség megköszönte és megállapította, hogy a múlt évben is szép alkotások 

születtek. Az Elnökség sajnálatosnak tartja, hogy a járvány miatt ebben az évben sem lesz bemutató 

konferencia. Az Elnökség szerint célszerű lenne ezeket az alkotásokat szélesebb körben is ismertetni. 



7./  Az elnökség ezután a kötelező továbbképzés 2021. II. félévi oktatás végrehajtásáról, a 2022. I. 

félévi oktatás előkészítéséről hallgatott meg tájékoztatást, ismertetést. Az elnökség a tájékoztatást 

elfogadta. 

 

Budapest, 2022. január 19. 

 

Készítette: Kiss Jenő 


